
In het forum Stad van 18 maart jl. heeft wethouder Lugthart toezeggingen gedaan met betrekking tot 
het raadsvoorstel ‘Ontwerpbesluit Onttrekken aan het openbaar verkeer ’t Haantje’, naar aanleiding 
van vragen van de Beter voor Rijswijk, Rijswijks Belang, PvdA en Onafhankelijk Rijswijk. 

De volgende vragen zijn gesteld.

Heeft de communicatie naar inwoners en bedrijven al plaatsgevonden?

Ja. Prorail heeft op 18 februari een informatieavond gehouden voor betrokkenen en op 19 februari 
een brief gestuurd. Vanuit de gemeente Rijswijk is 22 maart een brief verzonden over de gevolgen 
van de werkzaamheden. 

Is er recent afstemming geweest met hulpdiensten?

Ja. Prorail heeft hulpdiensten geïnformeerd en plannen voor omleidingen afgestemd in het 
gemeentelijke wegbeheerdersoverleg.

Wat wordt de nieuwe locatie van het monument? 

De locatie van het monument blijft ongewijzigd.

Verder is gevraagd om de bewonersbrief en de omleidingsroute te ontvangen. 

De brief inclusief de omleidingsroute is als bijlage bijgevoegd.


